

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN
Date: 26-10-2025 06:44:09 PM
Subject: Press Release

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: بنك المال الأردني
التاريخ: 26-10-2025 06:44:09 PM
الموضوع: البيان الصحفي

Capital Bank Group Reports 29.5% Growth in Net Profits, Reaching JOD142 Million at End of Q3 2025
Al-Salem: The Group's solid strategy and adaptability strengthen our role in supporting Jordan's economic modernization path Capital Bank Group announced its financial results for the Q3 2025, maintaining the strong growth momentum achieved during the first half. The Group achieved increases across its financial indicators, while making significant progress in executing its ambitious 2025–2027 strategic.

Mr. Bassem Khalil Al-Salem, Chairman of Capital Bank Group, stated that the Group's strong performance during Q3 2025 reflects the robustness of its strategy and its ability to adapt to regional and global developments. He emphasized that the Bank continues to strengthen its position as a leading regional financial group, built on sound governance, innovation and effective risk management. Al-Salem added that the financial results stem from a comprehensive vision focused on generating sustainable economic value for shareholders and the national economy alike. This is achieved by supporting local economic growth and financing vital productive sectors, in full alignment with Jordan's economic modernization trajectory, reaffirming the Group's commitment to its role as an active partner in advancing financial and economic development.

Tamer Ghazaleh, CEO of Capital Bank, noted that the Group's solid performance reflects disciplined risk management and diversified income sources. He added that over the next 3 years, the Group will continue investing in technology, artificial intelligence, and operational infrastructure to enhance customer experience, boost efficiency.

Ayman Abu Dhaim, CEO of the National Bank of Iraq, one of the Group's key subsidiaries, confirmed strong results during Q3 2025, with core operational activities contributing over 62.5% of total income. He highlighted continued growth, with net direct credit facilities up 40% and total assets rising by 18% end of Q3 2025.

مجموعة كابيتال بنك تحقق نموًا في صافي أرباحها بنسبة 29.5% لتصل إلى 142 مليون دينار في نهاية الربع الثالث 2025. السالم: استراتيجية المجموعة الراسخة وقدرتها على التكيف تعززان دورنا في دعم مسار التحديث الاقتصادي. أعلنت مجموعة كابيتال بنك عن النتائج المالية للربع الثالث للعام 2025، مواصلة النمو الذي شهدته خلال العام، حيث سجلت نموًا في مختلف مؤشراتاتها المالية، بالتزامن مع إحراز تقدم في تنفيذ مبادراتها الاستراتيجية الطموحة للفترة (2025-2027). وأكد رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك، السيد باسم خليل السالم، أن الأداء الذي حققته المجموعة خلال الربع الثالث من عام 2025 يعبر عن فعالية استراتيجيتها وقدرتها على التكيف مع المتغيرات الإقليمية والعالمية، موضحًا أن كابيتال بنك يُمضي بثبات نحو تعزيز مكانته كمجموعة مالية إقليمية رائدة تركز على الحوكمة الرشيدة والابتكار والإدارة الفاعلة للمخاطر. وأضاف السالم، أن النتائج المالية المتحققة هي انعكاس لرؤية شاملة تقوم على خلق قيمة اقتصادية مستدامة للمساهمين والاقتصاد الوطني، من خلال دعم النمو الاقتصادي المحلي وتمويل الأنشطة الإنتاجية الحيوية، بما ينسجم مع مسار التحديث الاقتصادي في الأردن، ويعكس التزام المجموعة بتعزيز دورها كشريك فاعل في التنمية المالية والاقتصادية.

وأوضح الرئيس التنفيذي للبنك، تامر غزالة، أن الأداء الإيجابي للمجموعة هو نتاج للسياسة الحكيمة المتبعة في إدارة المخاطر وتنويع مصادر الدخل، موضحًا أن السنوات الثلاث المقبلة ستشهد مزيدًا من الاستثمار في التكنولوجيا والذكاء الاصطناعي وتطوير البنية التحتية التشغيلية، بهدف تعزيز تجربة العملاء وتحسين الكفاءة التشغيلية.

وأكد أيمن أبو دهيم، المدير المفوض للمصرف الأهلي العراقي - التابع للمجموعة - أن المصرف سجل أداءً قويًا خلال الربع الثالث تجلّى في ارتفاع مساهمة الأنشطة التشغيلية الأساسية لتتجاوز 62.5% من إجمالي الدخل، وهو ما يبرهن على النجاح الملموس لاستراتيجية المصرف في التحول نحو نموذج الأعمال المصرفية الشاملة وترسيخ أسس الربحية المستدامة. وأضاف أبو دهيم أن المصرف واصل مسيرة نموه، حيث ارتفع صافي محفظة التسهيلات الائتمانية المباشرة بنسبة 40%، بالتزامن مع نمو موجودات بنسبة 18% بنهاية الربع الثالث. كما نجح المصرف في توسيع قاعدة عملائه وتعزيز انتشاره الجغرافي في مختلف أنحاء العراق.

26-10-2025	26-10-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Zaid Kashkash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Zaid Kashkash